
 

 

 
 

Bestyrelsesmøde 08.11.2022 17.30-21.45 
 

Deltagere: Morten, Thomas, Hans Erik, Peter, Rasmus og Jesper 

Afbud:  Dan, Simon 

 

Dagsorden Referat 

1) Møde med kridtere/materialefolk 

• Runddering på anlægget kl. 17.30 

• Smørrebrød, hygge og erfa kl. 18.00 
 

Gennemgang på anlægget med gode indspark fra Henry samt kridterteamet. 

2) Siden sidst (15 min) 

• Legeplads 

• Bane 1 

• Vaskerum 

Legepladsen ved børnebanerne er nu etableret og på plads. 
 
Arbejdet på bane 1 er i gang. 
 
Arbejdet med vaskerummet er fortsat i gang. SH er fortsat i dialog med RFC 
mv. 

3) Sport (TSF / MM) (15 min) 

• Trænerstatus 

• Herresenior 

 Trænerstatus: 
- Vi mangler træner til U19 + senior (serie 4) fra foråret. 

Sportsudvalget arbejder med at finde emner. 
- Oprykningskamp på lørdag for Herre senior. 

Der er planlagt stor bus. 

4) Afslutningsfest, evaluering (30 min) Rigtig god fest! 
 
Anslået resultat –35.000 ift. Budgetteret –20.000. 
Der kigges på mindre regulering af deltagergebyr + visse barpriser til næste år. 

5) Økonomi (15 min) 

• Gennemgang perioderegnskab 

• Restancestatus 

Perioderegnskab: 

• Gennemgang af perioderegnskab for november 2022 med estimat for 
resten af året. Der forventes nu et overskud omkring 100.000, som er 
lidt højere end seneste gennemgang. 

6) Sponsor (15 min) 

• Brev til sponsorer vedr. bane 1 

• Fyrværkeri 

Udgår pga. DR’s fravær. 
DR har bolden. 

7) Materialer (30 min) 

• Indkøbskonti SportMaster 

• RBK træningssæt, spillertøj med 
mere, salg via SportMaster 

• Opsamling fra ”formøde” 

Der ændres kontostruktur hos SportMaster fra årsskiftet. 
 
Tasker med spillertøj indhentes og gennemgås. Herefter laves der et samlet 
overblik. RK har bolden herpå. 
 
Status på jakker. Vi skal give en tilbagemelding til SM. JF og DR har bolden. 
 
Det er nu muligt at bestille RBK tøj via SportMaster. 
RK arbejder videre med aftalen omkring onlinebestilling via deres TeamSport-
side. 
 
Ønsker fra Henry + kridtere: 



 

 

• Udskiftning af de sidste stålmål til letvægtsmål. JF indhenter tilbud fra 
Tress, herefter drøftes det. 

• Indkøb af bolde. Henry køber nye, som nummereres. 

• Målmandshandsker til træning. Vi fastholder 1 sæt pr. Hold i 
afdelingen. 

• Multibanen skal efterspændes forår og vinter. 
PS gør det november 2022, men der skal findes en ansvarlig næste 
år. Må meget gerne være materialemand. 

• Der skal findes en ansvarlig for udskiftning af net. 
Må meget gerne være materialemand. 

• Ønske om, at kridterne har deres egne dysser. JF bestiller. 

• Stabilgrus skal køres på brandvejen pga. Vand (samt ambulance var 
kørt fast), helt hen til kunstbanen. JF tager fat i Esbjerg Kommune. 

8) Evt. (15 min) 

• Hjertestarter 

• SFS 

• Suppesalg v. RBK’s venner 

Forslag om hjertestarter ved kunstgræsbanen. 
Skal vi have opsat. TSF undersøger mulighederne og indhenter priser. 
 
Der skal udpeges ny repræsentant for RBK til SFS samarbejdet. 
TSF, JF og MM får afklaret omfanget og overvejer potentielle emner. 
 
RBK’s venner har planlagt suppesalg på torvet 1-4. advent og har forespurgt 
hjælp til frivillige. PS har meldt tilbage, at bestyrelsen laver opslag på 
Facebook med opråb til spillere. 
Frivillige skal melde retur til RBK’s venner. 

 


